
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi indokolja, hogy a jövő évi költségvetés tervezetében a Magyar Gyógyszerész Kamara
támogatása a 2004-es összeghez képest lecsökkent?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2005-ös költségvetés tervezetében az Egészségügyi Minisztérium fejezetében a Magyar
Gyógyszerész Kamara támogatására mindössze 50 millió Ft-ot irányoznak elő . Ez az összeg a
2004-es költségvetési összeget sem éri el (ráadásul már a 2004-es támogatás is jelentősen
elmaradt az azt megelőző évitől) .

Kérdezem Miniszter Úrtól :

Mi indokolja, hogy a jövő évi költségvetés tervezetében a Magyar Gyógyszerész Kamara
támogatása a 2004-es összeghez képest lecsökkent?

Várom megtisztelő válaszát .

Országgyúlés Hivatala

lrományszám~
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Kérdés

Budapest, 2004 . október 20 .

Selmeczi Gab~*ella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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